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Järvenpään kaupunginhallitukselle ja aluehallintovirastolle,

Aluehallintovirasto kysyy lausunto- ja selvityspyynnössään (17.1.2025) kuntalakiin viitaten, onko
Järvenpään kaupunki toiminut voimassa olevien lakien mukaisesti. Selvityspyynnössä viitataan 
[henkilötiedot poistettu] kanteluun koskien lumenaurausta ja hänen kysymykseensä vastaamista.

Kaupunginvaltuuston puheenjohtajana totean, että olen keskustellut asiasta hallintojohtaja Sari
Forsströmin kanssa ja päädyimme siihen, että [henkilötiedot poistettu] kysymys koskee operatiivisia 
asioita, joista vastaavat toisaalta viranhaltijat sekä toisaalta kaupunkikehityslautakunta ja 
kaupunginhallitus (palveluntuottajan sopimuksen hyväksymisen osalta). Viittaan Forsströmin 
[henkilötiedot poistettu] 5.12.2024 lähettämään sähköpostivastaukseen. [henkilötiedot poistettu] on 
saanut perustellun ja asianmukaisen vastauksen ripeästi lain mukaisesti.

Lisäksi kaupunginvaltuuston puheenjohtajana arvioin, että tämä ei ole sellainen kysymys, joka kuuluu
valtuuston kyselytunnille. Valtuustolla ei ole asiaan toimivaltaa, ja puheenjohtajana olen tulkinnut,
että asia ei ole hallintosääntömme tarkoittamalla tavalla hallintoon ja talouteen liittyvä asia.

Yhteenvetona asiasta ja vastauksena aluehallintovirastolle arvioin, että Järvenpään kaupunki on
toiminut asiassa voimassa olevien lakien mukaisesti.
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